
BRM-V.0002.1.2014

Protokół Nr XXXVI/14
Rady Miejskiej w Szydłowcu

z dnia 30 stycznia 2014 r.

Sesja  odbyła  się  w  sali  Regionalnego  Centrum  Biblioteczno-
Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9b.

Na sesji obecnych było 15 radnych. 
W  sesji  udział  wzięli  –  burmistrz  A.  Jarzyński,  zastępca  burmistrza
K. Ziółkowski,  skarbnik  I.  Czarnota,  sekretarz  D.  Kubiś,  radca  prawny
I. Zielezińska,  sołtysi,  kierownicy  wydziałów i  jednostek  podległych  Gminie
oraz osoby zaproszone

Ad.1.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Krystyna  Bednarczyk  otworzyła  sesję,
powitała zebranych i przewodniczyła obradom.

Ad.2.
Przewod. obrad przedstawiła ustalony porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXV/13 z dnia 30 grudnia 2013 r. 
4. Informacja z prac burmistrza pomiędzy sesjami.
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257

pkt 1 ustawy o finansach publicznych.
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru

miejscowości Ciechostowice, Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec,
b) podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  uzyskania

wsparcia  w ramach  wieloletniego  programu  wspierania  finansowego
gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na
lata 2014-2020 (M. P. z 2013 r., poz.1024),

c) ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  Gminy  Szydłowiec
dotyczącego dożywiania dzieci, młodzieży i zapewnienia posiłku osobom
tego pozbawionym na lata 2014-2020,



d) określenia wymiaru godzin bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki
w przedszkolach  samorządowych  prowadzonych  przez  Gminę
Szydłowiec oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar.

8. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Szydłow-
cu za 2013 rok.

9. Przedstawienie  i  przyjęcie  sprawozdania  z  pracy  Komisji  Rewizyjnej  za
2013 rok 

10. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z prac stałych komisji Rady Miej-
skiej za rok 2013.

11. Przedstawienie i przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na rok 2014.
12. Przedstawienie i przyjęcie rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyj-

nej na 2014 r.
13. Przedstawienie i przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na

2014 rok.
14. Interpelacje i zapytania radnych.
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
16. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skiero-

wanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania.
17. Sprawy różne.
18. Zamknięcie obrad.

Ad.3.
Przewod. obrad poinformowała,  że  protokół Nr XXXV/13 z dnia 30 grudnia
2013 r. był wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady Miej-
skiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków
wobec powyższego zaproponowała przyjęcie go bez odczytania.

Następnie poddała pod głosowanie:
za – 12 głosów, wstrzymujących się - 2 głosy.

Ad.4.
Informację  z  prac  Burmistrza  Szydłowca  pomiędzy  sesjami  Rady  Miejskiej
w Szydłowcu za okres za okres od 31 grudnia 2013 r. do 29 stycznia 2014 r.
przedstawił burmistrz Andrzej Jarzyński.

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:
1. Zarządzenie  Nr  150/2013 Burmistrza  Szydłowca z  dnia  31 grudnia  2013

roku w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu oraz planie
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2013.
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2. Zarządzenie Nr 1/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 3 stycznia 2014 roku
w sprawie  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
problemów  Alkoholowych  i  Narkomanii  na  rok  2014  w  samorządowych
przedszkolach,  szkołach  podstawowych,  gimnazjach  i  szkołach
ponadgimnazjalnych na terenie Gminy Szydłowiec.

3. Zarządzenie Nr 2/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 13 stycznia 2014 roku
w  sprawie  powołania  komisji  przygotowującej  dokumenty  niezbędne  do
wniosku o wydanie zezwolenia na brakowanie dokumentacji niearchiwalnej.

4. Zarządzenie Nr 3/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 13 stycznia 2014 roku
w  sprawie  ogłoszenia  przetargu  na  zbycie  nieruchomości  gruntowych
przeznaczonych  pod  zabudowę  mieszkaniową  jednorodzinną,  położonych
we wsi Zdziechów gmina Szydłowiec i powołania komisji przetargowej.

5. Zarządzenie Nr 4/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 14 stycznia 2014 roku
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2015.

6. Zarządzenie Nr 5/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 14 stycznia 2014 roku
w sprawie  przekazania  podległym jednostkom informacji  do opracowania
planów finansowych na 2014 rok.

7. Zarządzenie Nr 6/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 14 stycznia 2014 roku
w  sprawie  ustalenia  planu  finansowego  zadań  zleconych  z  zakresu
administracji rządowej na 2014 rok.

8. Zarządzenie Nr 7/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 14 stycznia 2014 roku
w  sprawie  powołania  komisji  konkursowej  I  Szydłowieckiego  Konkursu
„Pamięć o Powstaniu 1863” z okazji 151.rocznicy Powstania Styczniowego.

9. Zarządzenie Nr 8/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 21 stycznia 2014 roku
w sprawie tworzenia aktów prawnych w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu.

Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej następujące projekty uchwał:
1. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wymiaru  godzin  bezpłatnego

nauczania,  wychowania  i  opieki  w przedszkolach  samorządowych
prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia wysokości opłat za
korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  w  czasie  przekraczającym ten
wymiar.

2. Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  sołectwa  Szydłówek  I
i Szydłówek II – gmina Szydłowiec.

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu
osłonowego Gminy Szydłowiec dotyczącego dożywiania dzieci, młodzieży
i zapewnienia posiłku osobom tego potrzebującym na lata 2014 – 2020.

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego do uzyskania  wsparcia  w ramach wieloletniego programu
wspierania  finansowego  gmin  w  zakresie  dożywiania  „pomoc  państwa
w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020 (M.P. z 2013 roku, poz. 1024).
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Ponadto Burmistrz:
- udzielał  odpowiedzi  na interpelacje  radnych oraz wnioski  komisji  stałych

Rady Miejskiej w Szydłowcu.
- w okresie  od 31 grudnia 2013 roku do 29 stycznia  2014 roku Burmistrz

wydał  11  decyzji  umorzeniowych  na  łączną  kwotę  4.994,00  zł  wraz
z odsetkami  w  kwocie  533,00  zł,  w  tym  1  decyzję  dla  osoby  prawnej
w podatku od nieruchomości.

Naczel.  K.  Piotrowski  poinformował,  że  na  internetowej  stronie  Urzędu
Miejskiego  został  uruchomiony  moduł  odpadowy.  Zostało  uruchomione  sms
powiadamianie  o  terminie  odbioru  odpadów  komunalnych.  Te  osoby,  które
w deklaracji  podały swój nr telefonu to automatycznie będą otrzymywały sms
z taką informacją. Natomiast pozostałe osoby, jeżeli będą chciały wiedzieć, kiedy
nastąpi  odbiór śmieci  to po zalogowaniu się na tej  stronie i  podaniu swojego
numeru telefonu komórkowego będą otrzymywały informację o terminie odbioru
odpadów. Zaprezentował sposób aktywacji usługi sms. Poinformował, że należy
na stronie internetowej Urzędu Miejskiego kliknąć w znajdującą się tam zakładkę
„Gospodarka  odpadami”,  a  następnie  w  menu  odszukać  link  „Aktywacja
powiadomień  o  odbiorze  odpadów”  i  już  dalej  postępować  zgodnie
z pojawiającymi się tam komunikatami.

Ad.5.
Skarbnik I.  Czarnota  przedstawiła  zmiany wprowadzone w budżecie Gminy
Szydłowiec w trybie art. 257 pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy
sesjami, tj. od dnia 30 grudnia 2013 r. do dnia 30 stycznia 2014 r. 

Zarządzeniem Nr 9/14 Burmistrza Szydłowca z dnia 27 stycznia 2014 r.
dokonano zmian w planie dochodów i wydatków, jak niżej:

- W rozdziale 85295 - decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 230/2014 z dnia
7  stycznia  2014  r.  dokonano  zwiększenia  planu  dochodów  o  kwotę
38.146 zł. Kwota  przeznaczona  na  pomoc  finansową  realizowaną  na
podstawie rządowego programu wspierania niektórych osób uprawnionych
do pobierania świadczeń pielęgnacyjnych.

Zarządzeniem  Burmistrza  Nr  9  zwiększono  dochody  i  wydatki  o  kwotę
38.146 zł.

Ad.6.
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski przedstawił informację z realizacji uchwał
podjętych  na  ostatniej  sesji.  Poinformował,  że  na  ostatniej  sesji  w  dniu  30
grudnia  2013  r.  Rada  Miejska  podjęła  uchwały:  Nr  217/XXXV/13  –  jest
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zrealizowana, Nr 218 jest w trakcie realizacji, Nr 219 jest w trakcie realizacji, Nr
220 jest w trakcie realizacji, Nr 221 jest w trakcie realizacji.

Ad.7a.
Przed  omówieniem  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  miejscowości  Ciechostowice,
Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec przewod. Komisji Infrastruktury zwrócił
się  do  przewod.  obrad  o  zarządzenie  5  min.  przerwy  w  obradach  w  celu
wyjaśnienia rozbieżności w treści wniosków pomiędzy Komisją Infrastruktury
a Komisją Budżetu. 

Przewod. obrad ogłosiła 15 min. przerwę w obradach.

Po przerwie autor projektu Krzysztof Parszewski przedstawił projekt uchwały
w sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru
miejscowości Ciechostowice, Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec 
Poinformował,  że do opracowania tego planu przystąpiono na mocy uchwały
z dnia  30 maja  2008 r.  a  następnie  ten plan był  zmieniony  kolejną uchwałą
z dnia 27 października 2011 r. Plan był dwukrotnie wykładany oraz dwukrotnie
opiniowany i uzgadniany. Przy pierwszym wyłożeniu do publicznego wglądu
zostały złożone pewne uwagi przez mieszkańców. Jedną z tych uwag było m.in.
powiększenie  cmentarza.  Ta  uwaga  została  uwzględniona  w  takim zakresie,
w jakim  można  ją  było  uwzględnić  i  wywołało  to  konieczność  ponownego
opiniowania i  uzgadniania  tego planu.  W związku z tym plan był  ponownie
wyłożony do publicznego wglądu i po drugim już wyłożeniu nie złożono żadnej
uwagi, co oznacza, że mieszkańcy akceptują go w takiej formie, w jakiej jest
Radzie prezentowany.

Uzasadniając podjęcie uchwały stwierdził, że dnia 30 maja 2008 r. Rada
Miejska  w  Szydłowcu  podjęła  uchwałę  Nr  105/XXIV/08  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  miejscowości  Ciechostowice,
Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec. W wyniku realizacji  uchwały stworzono
projekt planu miejscowego, który podlega uchwaleniu a następnie ogłoszeniu
w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 

Rozwiązania  przyjęte  w  miejscowym  planie  zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  miejscowości  Ciechostowice,  Majdów,  Łazy  –
gmina  Szydłowiec  nie  naruszają  ustaleń  Studium uwarunkowań i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Szydłowiec 

Przewod. Komisji Infrastruktury T. Poziomkowski – Komisja Infrastruktury
łącznie z Komisją Budżetu proponują wprowadzenie następujących wniosków do
planu: 
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- wykreślenie w § 9 pkt 2 lit. a, który mówi ,,obowiązek stosowania ogrodzeń
ażurowych posiadających minimum 50% prześwitu” 

- w  §  9  pkt  2  lit.  e  który  brzmi  ,,zakaz  stosowania  ogrodzeń  pełnych  oraz
ogrodzeń  z  prefabrykatów  betonowych”  Komisje  proponują  pozostawienie
„zakaz stosowania ogrodzeń z prefabrykatów betonowych” a wykreślić „zakaz
stosowania ogrodzeń pełnych”

- o wykreślenie w § 3 ust. 1 pkt 15 słów ,,lub nadwieszonego z lekkimi ścianami
lub bez nich”. Po zmianie § 3 ust. 1 pkt 15 otrzymałby brzmienie: ,,wiacie –
należy przez to rozumieć zadaszenie,  budowlę w postaci przekrycia (dachu,
konstrukcji  powłokowej)  podpartego  słupami,  która  nie  jest  wydzielona
z przestrzeni za pomocą przegród budowlanych”.

- w §  13 ust.  1  pkt  1  lit.  a,  o  zmniejszenie  minimalnej  powierzchni  działki
budowanej z 2000 m2 na 1000 m2 oraz w § 13 ust. 1 pkt 1 lit. b, o zmniejszenie
szerokości frontu działki budowlanej z 30 m na 20 m.

- w § 15 ust.  8 pkt 1 z zapisu ,,dla zabudowy mieszkaniowej – dwa miejsca
postojowe na jeden lokal mieszkalny” na zapis ,,dla zabudowy mieszkaniowej
– jedno miejsce postojowe na jeden lokal mieszkalny”. 

Przewod.  obrad poddała  pod  głosowanie  wspólne  wnioski  Komisji
Infrastruktury i Budżetu:
za –14 głosów, przeciwnych – 1 głos.

Projektant  planu Krzysztof Parszewski  poinformował, że w czasie procedury
planistycznej wpłynęło około 7 uwag, z czego część została uwzględniona przez
Burmistrza. Natomiast w zał. Nr 2 do proj. uchwały znajdują się 4 uwagi, które
nie  zostały  uwzględnione  przez  Burmistrza  w  całości,  bądź  zostały
uwzględnione  w  części.  Zakres  uwzględnienia  lub  jego  brak  wynika
z uwarunkowań przestrzennych albo z  obowiązujących przepisów odrębnych,
bądź z niezgodności z obowiązującym Studium. 

Poinformował,  że  Rada  jest  zobowiązana  do  głosowania  za  podtrzymaniem
wniosku burmistrza lub przeciw podtrzymaniu wniosku burmistrza. Nadmienił,
że  nie  podtrzymanie  wniosku  burmistrza,  czyli  uwzględnienie  którejkolwiek
z uwag spowoduje ponowienie procedury i ponowne wyłożenie projektu planu
do publicznego wglądu. 

Następnie  autor  projektu odczytywał  uwagi  zawarte  w  zał.  nr  2  do  proj.
uchwały a przewod. obrad poddawała je kolejno pod głosowanie:

1. Marzena  Wróbel  –  jest  to  prośba  o  przeznaczenie  działki  nr  73/302
w miejscowości  Majdów,  na  usługi  związane  z  działalnością  stacji  paliw
płynnych i gazowych. 
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Uzasadnienie - Uwaga uwzględniona częściowo, poprzez przeznaczenie działki
wyłącznie  na  cele  usługowe.  Pojęcie  usług  obejmuje  również  działalność
związaną  ze  stacją  paliw  płynnych  i  gazowych.  Lokalizacja  stacji  paliw
płynnych i gazowych, o której mowa we wniosku, wymaga jednak spełnienia
wymogów zawartych w przepisach odrębnych. Ze względu na niedostarczenie
przez  wnioskującego  projektu  zagospodarowania  działki,  nie  można
jednoznacznie  przesądzić  o  możliwości  realizacji  planowanej  inwestycji.
Wniosek  powinien  zawierać  koncepcję  zagospodarowania  działki,  która
potwierdziłaby bądź nie, możliwość realizacji takiej inwestycji.

Przewod. poddała pod głosowanie:
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 13 głosów, wstrzymujących się
– 2 głosy.

2. Ks.  Andrzej  Mizak Parafia  Rzymskokatolicka  p.w.  Podwyższenia  Krzyża
Świętego  w Majdowie  –  jest  to  prośba  o  powiększenie  obszaru
przeznaczonego na cmentarz o całą działkę nr 528 od cmentarza do drogi
powiatowej łączącej miejscowości Majdów i Łazy. Teren w strefie 50 m od
drogi powiatowej przeznaczyć na usługi związane z obsługą cmentarza.

Uzasadnienie  -  Istnieje  możliwość  powiększenia  istniejącego  cmentarza,  do
granic  wyznaczonych  na  ten  cel  w  obowiązującym  studium  uwarunkowań
i kierunków  zagospodarowania  przestrzennego,  tj.  o  ok.  4 500  m².
Uwzględnienie uwagi w całości wymagałoby zmiany obowiązującego studium,
w związku z czym uwaga zostaje uwzględniona częściowo, powiększając teren
cmentarza  o  ok.  4500 m²  (stanowi  to  ok.  65%  powierzchni  istniejącego
cmentarza).

Przewod. poddała pod głosowanie: 
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 15 głosów /jednogłośnie/

3. Wojciech Winiarski, Damian Karpeta -
1) wyłączyć z planu zaprojektowaną oczyszczalnię ścieków na działce o nr

ew. 1141 w miejscowości Majdów, rozważyć zaplanowanie oczyszczalni
ścieków dla każdej miejscowości odrębnie,

2) działkę  nr  401  w  miejscowości  Majdów  przeznaczyć  na  teren  drogi
publicznej KDD,

3) działkę o nr ew. 818 w miejscowości Majdów przeznaczyć na teren drogi
publicznej KDD,

4) każdą drogę oznaczoną na planie DG oznaczyć kolorem białym.

Tych uwag nie można było uwzględnić. Uwzględniono częściowo uwagę nr 2
czyli działkę nr 401 w m. Majdów przeznaczono na teren drogi wewnętrznej ze
względu na to, że na drogę publiczną nie spełniała odpowiednich parametrów.
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Natomiast  można  tą  uwagę  uznać  za  uwzględnioną  częściowo.  Podobnie  jest
z uwagą  nr  3,  która  dotyczy  działki  o  nr  818  w  m.  Majdów.  Została
uwzględniona w takiej formie, w jakiej była możliwa do uwzględnienia. Uwaga
nr 1  dot.  oczyszczalni  ścieków  a  także  uwaga  nr  4  nie  są  możliwe  do
uwzględnienia  wymaga  zmiany  obowiązującego  Studium  uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego.

Wiceprzewod.  L.  Jakubowski zapytał,  dlaczego  Studium  nie  przewiduje
oczyszczalni ścieków.

Autor planu K. Parszewski odpowiedział, że Studium przewiduje oczyszczalnię
ścieków  na  północ  od  cmentarza.  Panowie  proponowali  przesunięcie
oczyszczalni.  Nie  można  tego  zrobić  ze  względu  na  Studium.  Teren  pod
oczyszczalnię ścieków należy przeznaczyć dokładnie w tym samym miejscu, co
jest w Studium.

Radny  M.  Plewa zapytał,  dlaczego  panowie  zawnioskowali  o  to  żeby  to
przesunąć i żeby powstały 3 oczyszczalnie a nie jedna w tym miejscu.

Radny W. Winiarski wyjaśnił, że wniosek ten jest konsekwencją kilku spotkań
z mieszkańcami  i  sołtysami  Uwarunkowania  i  decyzje  poprzedniej  rady
spowodowały,  że  w niefortunnym miejscu  została  zaplanowana  oczyszczalnia
ścieków. Ta lokalizacja z uwagi na uwarunkowania terenowe powoduje potrzebę
zastosowania przepompowni ścieków komunalnych. Dlatego mieszkańcy uznali,
że  powinny  być  zaplanowane  oczyszczalnie  dla  każdej  wsi  osobno.  Wniosek
staje  się  bezzasadny  gdyż Studium określa  lokalizację  oczyszczalni  a  zmiana
lokalizacji  oczyszczalni  wymagałaby  zmiany  obowiązującego  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego.  Dobrze,  że
robione są plany zagospodarowania przestrzennego stwierdził radny, ale Urząd
Miejski powinien dokładnie badać a nawet, gdy zachodzi taka potrzeba zmienić
zapisy  w Studium  i  dopiero  wtedy  przystępować  do  opracowywania  planu
zagospodarowania przestrzennego. 

Przewod. poddała pod głosowanie: 
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 14 głosów /jednogłośnie/

4. Wojciech Winiarski, Jan Karpeta -
1) powiększyć obszar  na cele  zabudowy wraz z oczyszczalnią  ścieków na

działkach zlokalizowanych na początku miejscowości Łazy. 
Uzasadnienie: Uwaga nie może zostać uwzględniona ze względu na położenie
obszaru poza granicami niniejszego planu miejscowego.

2) działkę o nr  ew. 562 w miejscowości  Łazy przeznaczyć na teren drogi
publicznej KDD. 
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Uzasadnienie: Działka  nr  562  nie  spełnia  wymagań  dla  realizacji  drogi
publicznej klasy dojazdowej (jej szerokość jest mniejsza niż 10 m) Biorąc jednak
pod uwagę jak istotna dla mieszkańców jest droga w tym miejscu, oraz fakt, iż
działka  stanowi  własność  gminną,  uwagę  można  uwzględnić  częściowo,
przeznaczając działkę nr 562 na teren drogi wewnętrznej o funkcji ciągu pieszo-
jezdnego.

3) każdą  drogę  oznaczoną  na  planie  DG  oznaczyć  kolorem  białym  lub
szarym, 

Uzasadnienie: Uwaga  nie  mogła  być  uwzględniona  ze  względu  na  brak
możliwości prawnych do takiego rozstrzygnięcia.

Przewod. poddała pod głosowanie: 
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 15 głosów /jednogłośnie/

Opinie komisji:

Przewod.  T.  Poziomkowski poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  wraz
Komisją  Budżetu  wypracowała  wnioski,  ale  ze  względu  na  brak  quorum
wnioski nie zostały poddane pod głosowanie.
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię
pozytywną.

Radny M. Plewa zauważył, że w tym planie jest zapis mówiący o kolorystyce
pokryć dachowych i jest ona ograniczona do koloru czerwonego, brązowego,
grafitowego. Radny zapytał czy to zablokuje mieszkańcom tych miejscowości
budowę dachów zielonego koloru? 
Radny złożył wniosek o uzupełnienie kolorystyki o dachówkę koloru zielonego.

Radna D.  Jakubczyk  poinformowała,  że  kwestia  żeby  nie  było  ograniczeń
była  podnoszona  na  posiedzeniu  komisji.  Złożyła  wniosek  formalny
o rozszerzenie koloru dachów i dopisanie koloru zielonego.

Burmistrz A. Jarzyński  stwierdził, że jego zdaniem plan zagospodarowania
przestrzennego  wynika  z  odpowiednich  przepisów  ustawowych,  ale  jest
tworzony przez mieszkańców i dla mieszkańców. Jeśli na posiedzeniu komisji
zostało  zaprotokołowane,  że  kolor  zielony  jest  kolorem  przystępnym,  jest
kolorem bardzo przyjaznym dla wizualizacji  całego regionu, to nie powinno
być żadnego ograniczenia tym bardziej,  że kolor ten jest  dopuszczony przez
producentów.  Poinformował,  że  jego  opinia  na  ten  temat  jest  pozytywna
a wniosek formalny powinien być poddany pod głosowanie.

Radny M. Koniarczyk  zwrócił  uwagę,  że  ten  zapis  w sprawie  kolorystyki
występuje w różnych punktach i należy to poprawić w całej uchwale. 
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Przewod. obrad poddała pod głosowanie złożony wniosek przez radnego 
M. Plewę i radną D. Jakubczyk:
za –15 głosów /jednogłośnie/
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały wraz z poprawką:
za –15 głosów /jednogłośnie/

Ad.7b.
Dyrektor  MOPS  Józef  Czerwiak przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie
podwyższenia  kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania  wsparcia
w ramach  wieloletniego  programu  wspierania  finansowego  gmin  w  zakresie
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014 - 2020 (M. P.
z 2013 r., poz.1024) oraz uzasadnienie.

Poinformował, że w związku z wygaśnięciem z dniem 31 grudnia 2013
roku ustawy z dnia 29 grudnia 2005 r. o ustanowieniu programu wieloletniego
„Pomoc  państwa  w  zakresie  dożywiania”  obejmującym  lata  2009  -  2013
zachodzi konieczność podjęcia przez Radę Miejską uchwały, która stwarzałaby
możliwość  kontynuacji  programu  na  poprzednich  zasadach.  Należy,
podwyższyć  kryterium  dochodowe  do  150%  oraz  stworzyć  warunki  do
udzielania  pomocy  dzieciom  i  uczniom  zagrożonym  niedożywieniem  bez
względu na sytuację rodziców.

Opinie komisji:
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Edukacji, która wydała opinię
pozytywną.
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię
pozytywną.

Radna  I.  Świątkiewicz  –Woda  w  odczytanym  uzasadnieniu  jest  zdanie
„Należy podwyższyć kryterium dochodowe do 150% oraz stworzyć warunki do
udzielania  pomocy  dzieciom  i  uczniom  zagrożonym  niedożywieniem  bez
względu na sytuację rodziców” radna zapytała, co to znaczy „bez względu na
sytuację rodziców”, gdy wcześniej jest mowa o kryterium dochodowym.

Burmistrz A. Jarzyński stwierdził, że przy udzielaniu pomocy MOPS kieruje
się kryterium dochodowym. Natomiast z doświadczenia wiadomo, że są takie
rodziny,  które  nie  spełniają  kryterium  dochodowego,  jednakże  są  w  takiej
sytuacji,  że  wymagają  pomocy  MOPS-u.  O  jej  udzielenie  wnioskują
bezpośrednio dyrektorzy szkół i przedszkoli. 
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W uzupełnieniu tej wypowiedzi  dyr. J. Czerwiak poinformował, że w takiej
sytuacji dyrektor szkoły lub przedszkola sporządza listę takich dzieci i na jej
podstawie bez przeprowadzania wywiadu MOPS udziela pomocy.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały:
za –14 głosów /jednogłośnie/
Ad.7c.
Projekt  uchwały  w sprawie  ustanowienia  wieloletniego programu osłonowego
Gminy  Szydłowiec  dotyczącego  dożywiania  dzieci,  młodzieży  i  zapewnienia
posiłku osobom tego pozbawionym na lata 2014-2020 przedstawił dyr. MOPS
Józef Czerwiak

Dnia 10 grudnia 2013 roku Rada Ministrów podjęła uchwałę w sprawie
ustanowienia wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 - 2020 (M. P.
z dnia 17 grudnia 2013 r., poz. 1024). Zastąpiła ona poprzednie uregulowania
prawne  w  zakresie  dożywiania  dzieci  i  młodzieży  oraz  osób  i  rodzin
znajdujących się w sytuacjach określonych w art.  7 ustawy z dnia 12 marca
2004 roku o pomocy społecznej (Dz. U. z 2013 r., poz. 182 ze zm.) tj.  osób
samotnych, niepełnosprawnych, chorych i w podeszłym wieku. 

Uchwała  ta  wprowadziła  możliwość  uchwalania  przez  rady  gmin
programów osłonowych, co jednocześnie ma swoje uzasadnienie w art. 17 ust. 2
pkt  4  cyt.  ustawy  i  jest  zadaniem  własnym gminy.  Ustanowienie  programu
osłonowego  ułatwi  działania  zapobiegające  rozszerzaniu  się  ubóstwa,
a w szczególności:  ograniczy  zjawisko  niedożywienia  wśród  dzieci,
upowszechni  zdrowy styl  żywienia  i  poprawi poziom życia  rodzin o niskich
dochodach. 

Stwierdził, że podjęcie stosownej uchwały jest uzasadnione.

Opinie komisji:
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Edukacji, która wydała opinię
pozytywną.
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię
pozytywną.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały:
za –14 głosów /jednogłośnie/

Ad.7d.
Projekt uchwały w sprawie określenia wymiaru godzin bezpłatnego nauczania,
wychowania  i  opieki  w przedszkolach  samorządowych  prowadzonych  przez
Gminę  Szydłowiec  oraz  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie
z wychowania  przedszkolnego  w czasie  przekraczającym  ten  wymiar
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przedstawiła dyr. Ewa Walczak

Poinformowała, że w związku z nowelizacją ustawy o systemie oświaty
przedstawiony  proj.  uchwały  określa  niezbędne  zmiany  w  zakresie  zasad
odpłatności  za  świadczenie  dydaktyczno-wychowawcze  i  opiekuńcze
w przedszkolach.

Z  dniem  1  września  2013  roku  opłaty  pobierane  od  rodziców  przez
przedszkola  za pobyt  dziecka  w czasie  przekraczającym bezpłatne  nauczanie
i opiekę (5 godzin dziennie) nie mogą być wyższe niż 1 zł za każdą godzinę.
Zgodnie  z  polityką  MEN  celem  tych  zasad  jest  zwiększenie  dostępności
wychowania przedszkolnego oraz zapewnienia wszystkim dzieciom w wieku od
3 do 5 lat miejsca w różnych formach wychowania przedszkolnego. 

Ponadto,  zajęcia  dodatkowe  w  przedszkolu  publicznym  muszą  być
finansowane  z  budżetu  przedszkola  i  nie  mogą  wiązać  się  z  ponoszeniem
dodatkowych  opłat  przez  rodziców.  Wszelkie  próby  uzyskania  finansowania
tzw.  zajęć  dodatkowych  od  rodziców  są  sprzeczne  z  obowiązującymi  od
września przepisami.

Ustawodawca  zamieścił  także  w  znowelizowanej  ustawie  przepis
pozostawiający w mocy wydane na podstawie art. 14 ust. 5 ustawy zmienianej
dotychczasowe  uchwały,  nie  dłużej  jednak  niż  do  31  sierpnia  2014  r.
z zastrzeżeniem,  że  opłata  pobierana  przez  przedszkole  za  nauczanie,
wychowanie  i  opiekę  w czasie  przekraczającym czas  bezpłatnego nauczania,
wychowania i opieki nie może wynosić od 1 września 2013 r. więcej niż 1 zł.
W takiej  sytuacji  podjęcie  przedmiotowej  uchwały  z  mocą  obowiązującą  od
1 września 2014 r. jest uzasadnione.

Opinie komisji:
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Edukacji, która wydała opinię
pozytywną.
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię
pozytywną.

Radny M. Koniarczyk poinformował radnych, o kolejnej nowelizacji ustawy
o systemie oświaty. Te zmiany będą obowiązywać już w tym roku i dotyczą
rekrutacji, czyli naboru dzieci do przedszkoli. Radny uważa, że należałoby jak
najszybciej te zmiany wprowadzić w statutach przedszkoli ze względu na to, że
już do końca marca będą terminy naborów kolejnych grup do przedszkoli. Wie,
że taki projekt uchwały jest w przygotowaniu i ma nadzieję, że na najbliższej
sesji radni będą mogli go przyjąć.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały:
za –14 głosów /jednogłośnie/
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Ad.8.
Przewod. Rady Miejskiej Krystyna Bednarczyk przedstawiła  sprawozdanie
z pracy Rady Miejskiej w Szydłowcu za rok 2013 /w zał. do prot./

Przewod. obrad poddała pod głosowanie sprawozdanie.
Głosowanie: za – 13 głosów /jednogłośnie/

Ad.9.
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Jan  Depo przedstawił  sprawozdanie
z pracy Komisji Rewizyjnej za 2013 rok. /w zał. do prot./

Przewod. obrad poddała pod głosowanie sprawozdanie.
Głosowanie: za – 11 głosów, wstrzymujących się – 2 głosy

Ad.10.
Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z prac stałych komisji Rady Miejskiej
za rok 2013.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie sprawozdania z działalności Komisji
Budżetu  Gospodarki  i  Promocji  Gminy,  Komisji  Infrastruktury  Komunalnej,
Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska,  Komisji  Edukacji,  Kultury,  Zdrowia  oraz
Spraw  Społecznych  i Socjalnych  oraz  Komisji  Statutowej,  Bezpieczeństwa
Publicznego i Etyki Radnego /w zał. do prot./

Głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/

Ad.11.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Krystyna  Bednarczyk przedstawiła  plan
pracy Rady Miejskiej na rok 2014 / w zał. do prot./

Przewod. obrad poddała pod głosowanie plan pracy.
Głosowanie: za – 15 głosów /jednogłośnie/

Ad.12.
Przewod. Jan Depo odczytał plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2014
rok. /w zał. do prot./

Przewod. obrad poddała pod głosowanie plan pracy.
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Głosowanie: za – 12 głosów, wstrzymujących się – 3 głosy.

Ad.13.
Przedstawienie i przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2014
rok: 
Przewod.  obrad poddała  pod  głosowanie  plany  pracy  Komisji  Budżetu
Gospodarki i Promocji Gminy, Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony  Środowiska,  Komisji  Edukacji,  Kultury,  Zdrowia  oraz  Spraw
Społecznych  i  Socjalnych  oraz  Komisji  Statutowej,  Bezpieczeństwa
Publicznego i Etyki Radnego /w zał. do prot./

Głosowanie: za – 14 głosów /jednogłośnie/

Przewod. obrad ogłosiła 10 min. przerwę w obradach 

Ad.14.
Radny M. Plewa zwrócił się z pytaniem:
1) czy  burmistrz  potwierdzi  pogłoski,  że  budynki  przy  ul.  Kolejowej

tj. Centrum Informacji  Biznesowej  i  Inkubator  Przedsiębiorczości  zostały
przekazane w administrowanie czy też w użytkowanie Ciepłowni Miejskiej?
Jeśli tak to zwrócił się o odpowiedzieć, jaki charakter ma użytkowanie tych
budynków  przez  Ciepłownię,  czy  to  już  jest  ten  operator,  który  był
poszukiwany czy to jeszcze jakiś inny sposób użytkowania. Jednocześnie czy
umożliwi to Gminie odzyskanie środków unijnych tzn. środków wydanych
na remonty tych budynków z środków unijnych. 
I  najważniejsza  rzecz  -  kto  będzie  ponosił  koszty  eksploatacji,  czyli
utrzymania tych nieruchomości czy to właśnie Ciepłownia. Według radnego
nie do przyjęcia byłoby, aby te koszty ponosiła Ciepłownia Miejska,  jako
instytucja  świadcząca  usługi  dla  mieszkańców  miasta,  gdyż  koszty  te
przeniesione  zostaną  na  tych  mieszkańców,  którzy  korzystają  z  usług
Ciepłowni w zakresie dostawy ciepła. 

2) radny  chciałby  uzyskać  szersze  informacje  jak  przebiega  wyłanianie
operatora  hotelu  „Pod  Dębem”.  Czy  został  rozpisany  kolejny  przetarg
o wyłonienie operatora oraz czy są chętni? 

Radny  W.  Cieloch  w  imieniu  mieszkańców Szydłówka  pod  Świerczkiem
zasygnalizował problem z dowozem dzieci do szkoły. Z jednego domu młodszy
syn, który chodzi do szkoły podstawowej wsiada do autobusu a o rok starszy
chodzący do gimnazjum już nie może jechać tym autobusem i musi iść pieszo.
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Taki  problem występuje  u  kilku  rodzin.  Stwierdził,  że  ten  autobus  tam  się
zatrzymuje i ludzką rzeczą byłoby zabrać te dzieci. 

2) zwrócił  się  o  wyjaśnienie,  co  burmistrz  planuje  w  sprawie  budynku  po
szkole  w  Wysocku.  Poinformował,  że  słyszał  od  ludzi,  że  zgłaszają  się
zainteresowani kupnem, rozmawiają, ale uzyskują wyjaśnienie, że szkoła nie
jest do sprzedania. Tak radny jak i mieszkańcy chcą wiedzieć, co dalej z tą
szkołą, bo budynek, który jest nieużytkowany zdewastuje się samoczynnie. 

Radna D. Jakubczyk odczytała a następnie złożyła interpelacje na piśmie.
/w zał. do prot./

1. „Na jakim etapie postępowania, znajduje się sprawa dotycząca zajęcia drogi
gminnej  Majdów-Ciechostowice  przez  mieszkańca  Majdowa?  Czy  ktoś
w ogóle zajmuje się tym zagadnieniem?

Nadmieniam,  że  wiele  razy  już  pytałam o  tą  sprawę i  do  dnia  dzisiejszego
otrzymywałam tylko wymijające odpowiedzi. Proszę o konkretną odpowiedź.

2. W jakim stanie technicznym znajduje się dach, na budynkach Zespołu Szkół
im. Bp. Jana Chrapka w Majdowie? Co zrobiono w kierunku poprawy stanu
technicznego  istniejącego  dachu  lub  zmiany  konstrukcji  i  pokrycia
dachowego  w  celu  zabezpieczenia  budynku  przed  zniszczeniem
i zapewnieniu  bezpiecznych  warunków  korzystania  z  obiektu  uczniom
i pracownikom szkoły.

3. Otrzymałam  już  drugą  odpowiedź  od  Pani  Ewy  Walczak  p.o.  Dyrektora
Zespołu  Edukacji  i  Finansów Oświaty  w Szydłowcu w sprawie  środków
pozyskanych z 0,4% rezerwy subwencji oświatowej MEN.

W pierwszej odpowiedzi zostałam poinformowana o środkach pozyskanych na
remonty w dwóch szkołach, co oczywiście mija się z prawdą, ponieważ w 2013
r.  nie  było  takiego  kryterium podziału  jak  remonty.  W  drugiej  odpowiedzi,
zostałam  poinformowana,  że  były  to  środki  pozyskane  na  pomoc  j.  s.  t.
w przypadkach  losowych,  na  remonty  uszkodzonych  dachów między  innymi
Zespołu  Szkół  w Majdowie  -  to,  że  środki  trafiły  do  budżetu  gminy  akurat
wiem, ale w jakiej wysokości trafiły do szkół oraz ile do której szkoły, tego już
się  nie  dowiedziałam.  Natomiast  zostałam  poinformowana,  że  w  miesiącu
grudniu 2013 r. została przeprowadzona naprawa poszycia dachowego - i tyle –
i aż tyle! W związku z tym, nadal pytam - jaki zakres robót był wykonany, za
jaką kwotę, kto wykonywał remont oraz kto podpisał protokół odbioru robót?

4. Kontrowersyjny temat kostki brukowej rozbieranej z rynku - czy jest jakiś
protokół z rozbiórki (gdzie można taki dokument obejrzeć?), gdzie trafiła
kostka,  w  jakich  ilościach  -  różnie  się  słyszy.  Koledze  radnemu
Koniarczykowi się oberwało za to pytanie, najprawdopodobniej mnie też się
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oberwie - będziemy pytać do skutku.

5. Ile  osób  zostało  zatrudnionych  do  obsługi  administracyjno-księgowej
systemu gospodarki odpadami - jakie są formy zatrudnienia?

6. Jak wyselekcjonowano radnych na wyjazd do Sejmu, czy zaproszenie było
tylko dla radnych ze Wspólnoty Ziemi Szydłowieckiej?

7. Jakie  były koszty wydawnictwa „BIULETYN NASZA GMINA" za 2013
rok wraz z kosztami osobowymi?

8. W  jakim  trybie  nabyła  i  zasiedziała  mieszkanie  komunalne  Pani
 XXXXXX w Szydłowcu przy ul. Zamkowej 2 

9. Dlaczego z marketu „TESCO" odpady odbiera firma ALMAX?

10. Pismem  z  dnia  07  lutego  2012  r.  Burmistrz  Szydłowca  polecił  podjęcie
działań  służbowych  Straży  Miejskiej,  zmierzających  do  zapewnienia
bezpieczeństwa pieszym w godzinach od 7.45 do 8.15 na przejściach dla
pieszych:

1) skrzyżowanie ulicy Kościuszki z ulicą Strażacką,

2) skrzyżowanie ulic Kościuszki, Folwarczna i Kolejowa - Gimnazjum nr 2
w Szydłowcu.

Na  pierwszym  ze  skrzyżowań  polecenie  to  jest  wykonywane,  natomiast  na
drugim, ani śladu choć jest to skrzyżowanie bardzo niebezpieczne. Dlaczego?”

Radny M. Koniarczyk odczytał a następnie złożył interpelacje na piśmie.
/w zał. do prot./

1. „W  związku  z  Zarządzeniami  Burmistrza  Nr  21/2009  i  Nr  150/201l
w sprawie zasad powoływania członków i ustalania składu Gminnej Rady
Sportu  wnoszę  o  przekazanie  informacji  dotyczącej  funkcjonowania
Gminnej Rady Sportu tj. coroczne sprawozdania podsumowujące działalność
Rady,  wszystkie  wnioski  i  projekty  uchwał,  które  zostały  wydane  lub
zaopiniowane w okresie od dnia 12 grudnia 2011 r. do dnia dzisiejszego.

2. W  związku  z  pisemną  rezygnacją  z  prac  w  Komisji  Stypendialnej  na
ostatniej sesji Rady Miejskiej w Szydłowcu w dn. 30 grudnia 2013 r. wnoszę
o uzupełnienie składu Komisji Stypendialnej poprzez stosowną uchwałę.

3. Chciałbym po raz kolejny poruszyć temat zalegających przed posesjami płyt
eternitu z rozbiórek. Mam pytanie czy posiadamy nowe środki finansowe na
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utylizacje tych płyt,  ile ilości  płyt odebrano w ostatnich latach i  do kogo
należy się zwrócić o ewentualne odebranie płyt i gdzie złożyć wnioski.”

Radny W. Winiarski przypomniał, że na poprzedniej sesji zgłaszał interpelację
w sprawie uregulowania stanu prawnego działek Skarbu Państwa, które można
by przejąć na własność gminy Szydłowiec. Sądził, że w sprawie procedur prze-
jęcia tych działek otrzyma informację na piśmie. Nie otrzymał i dlatego ponow-
nie zwrócił się z prośbą o zajęcie się tym tematem i udzielenie mu informacji na
piśmie. 

Ad.15.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił  burmistrz A. Jarzyń-
ski.
- radnemu Winiarskiemu, informacja ta zostanie przekazana w jak najkrótszym
czasie. Przypomniał, że były robione podobne starania i niestety nieruchomości
stanowiące własność Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa można
pozyskać  tylko,  na  tzw.  cele  publiczne,  czyli  tylko  na  drogi.  Natomiast  nie
można  pozyskać  działek  na  inwestycje  typu szkoła,  przedszkole  czy  obiekty
sportowe.

-  na  interpelacje  radnej  D.  Jakubczyk i  radnego M.  Koniarczyka złożone na
piśmie odpowiedź będzie również na piśmie. 

-  oznajmił,  że  bulwersuje  go  sprawa zawarta  w pisemnej  interpelacji  radnej
D. Jakubczyk „wiem, że jest to temat drażliwy”. Temat kostki nie jest drażliwy.
Zdejmowana  kostka  została  przypisana  już  do  konkretnych  przedsięwzięć.
Radni  dyskutowali  na  posiedzeniach  komisji,  zgłaszali  własne  propozycje
i niektórym przedsięwzięciom nadali priorytet. Kostka zostanie wykorzystana na
budowę  między  innymi  parkingów,  placów,  chodników.  Będzie  przekazana
również  jednostkom  gminnym  np.  szkołom  do  poprawy  zagospodarowania
terenów szkolnych. Burmistrz wyraził pogląd, że jest to temat transparentny.

-  radnemu  W.  Cielochowi  w  sprawie  dowozu  dzieci  przygotuje  odpowiedź
obecna na sesji dyr. E. Walczak. 

- odnośnie szkoły w Wysocku, nie zgłaszają się do Urzędu kupcy jak to było
powiedziane.  Poinformował,  że  wniosek  o  środowiskowy  dom  pomocy
społecznej wraz  ze  świetlicą  wiejską  i  biblioteką  dla  społeczności  Wysocka
i okolic został złożony w 2013 r. na kwotę ok. 700 tys. zł.  Mazowiecki Urząd
Wojewódzki  poinformował,  że  w  2013  roku  Ministerstwo  Pracy  i  Polityki
Społecznej nie przeznaczyło środków finansowych na ten cel mimo pozytywnej
oceny wniosku. Z uwagi na ograniczone środki w budżecie państwa i wysoki
koszt  uruchomienia  ŚDS  realizacja  tego  przedsięwzięcia  była  niemożliwa.
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W 2014  roku  po  zmodyfikowaniu  wniosku  i  kosztorysu  powtórnie  będzie
złożony taki wniosek.

-  radnemu M.  Plewie,  na  bieżąco  przekazywane  były  informacje,  że  po  raz
kolejny  nie  został  wyłoniony  operator.  W  związku  z  powyższym,  że
dotychczasowy  proces  wyłaniania  tego  operatora  nie  przyniósł  pożądanych
efektów w wyniku decyzji Mazowieckiej Jednostki postanowiono ten majątek
przekazać  spółce  bądź  podmiotowi  komunalnemu.  W  wyniku  rozmowy
z zarządem i z radą nadzorczą spółki Ciepłownia Miejska Burmistrz stwierdził,
że  podjął  decyzję  ażeby  przekazać  im  w  administrowanie  te  dwa  obiekty.
Uważa, że potencjał w tej spółce jest taki, że sobie poradzi. Uspokoił, że nie
będzie to funkcjonować na zasadzie kosztów obciążających Ciepłownię tylko na
zasadzie tego, na co pozwala studium wykonalności. A studium wykonalności
pozwala na to, że w wyniku nierozstrzygniętego po raz trzeci przetargu można
obiekty  przekazać.  Zwrócił  uwagę,  że  dzięki  temu,  że  Regionalne  Centrum
Multimedialne prowadzi Szydłowieckie Centrum Kultury i Sportu - Zamek nie
zachodzi potrzeba każdorazowo płacić za wynajem pomieszczeń, a gdyby był
obcy operator to byłaby taka konieczność. Pomimo, że od podpisania umowy
i przekazania  majątku  minęło  niewiele  dni  to  już  są  osoby  zainteresowane
rozpoczęciem działalności w międzygminnej strefie gospodarczej.

- jeśli chodzi o pieniądze to przypomniał radnemu, że już na ten temat mówił.
W wyniku rozstrzygnięcia i zakończenia tego procesu gmina ma do odebrania
ok. 537 tys. zł od Marszałka, czyli ostatnią transzę. Jest to refundacja wydatków
z budżetu UE.  Przy udziale gminy w wysokości tylko 15% kosztów powstały
dwa bardzo dobre budynki. Zachęcał radnych i wszystkich obecnych na sali do
tego, aby namawiali ludzi, którzy podejmują nową działalność gospodarczą do
wynajmowania  w  Inkubatorze  Przedsiębiorczości pomieszczeń  i  skorzystania
z wielu  udogodnień.  W  jednym,  bowiem  miejscu  będzie  można  skorzystać
z usług niezbędnych do prowadzenia i rozwijania biznesu. Natomiast konkretne
oferty  inwestycyjne  i  pomoc  będzie  można  uzyskać  w  Centrum  Obsługi
Inwestora, który jest dla tych, którzy już prowadzą działalność. Podkreślił, że
jest bardzo zadowolony i pełen optymizmu,  że uda się nie tylko ten majątek
pozostawić, ale również w pełni zagospodarować i wykorzystać.

- wyłonienie operatora hotelu „Pod Dębem” na dzień dzisiejszy wygląda tak, że
przy  zachowaniu  wszystkich  procedur  przeprowadzono  dwa  przetargi.  Do
pierwszego  jak  również  do  drugiego  przetargu  nikt  się  nie  zgłosił.
W porozumieniu  z  Mazowiecką  Jednostką  Wdrażania  Programów  Unijnych
przygotowywany jest trzeci przetarg do prowadzenia hotelu. 

Radny  M.  Plewa zwrócił  się  o  konkretną  odpowiedź  w  czyim  budżecie
Ciepłowni Miejskiej czy Gminy Szydłowiec znajdą się wydatki na poniesienie
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kosztów ogrzewania, energii elektrycznej, zużycia wody, konserwacji, drobnych
remontów tych dwóch obiektów. Stwierdził, że jeśli te wszystkie koszty będzie
pokrywała Ciepłownia Miejska to za to zapłacą mieszkańcy. 

Burmistrz A. Jarzyński  odpowiedział, że w budżecie gminy Szydłowiec nie
ma wydatków z tego tytułu, ani w budżecie w Ciepłowni Miejskiej. W studium
wykonalności  jest  zapisane,  że  operator  bierze  pieniądze  za  wynajem
pomieszczeń  czy  za  media.  To  się  musi  samofinansować.  Następuje
zbilansowanie z jednej i drugiej strony. Nie wynajmie lokalu, jeśli nie będzie
miał zbilansowanego kosztu utrzymania.

Radny  M.  Plewa stwierdził,  że  tego  wyjaśnienia  Burmistrza  nie  zrozumiał
i w dalszym ciągu nie wie, kto będzie płacił za ogrzewanie tych budynków. Jeśli
będzie  płacić  Ciepłownia  to  w  konsekwencji  pokryją  koszty  ci  mieszkańcy
Szydłowca, którzy korzystają z ogrzewania płynącego z Ciepłowni Miejskiej. 

Burmistrz  A.  Jarzyński  odpowiedział,  że  koszty  będzie  ponosił  najemca.
Stwierdził, że nie ma i nie będzie takiej możliwości żeby Ciepłownia ponosiła
koszty związane z utrzymaniem tych budynków. 

Radny M. Plewa  podziękował Burmistrzowi za tak jasno postawioną sprawę,
że Ciepłownia nie będzie ponosiła tych kosztów. Chociaż przyszłość pokaże czy
się to potwierdzi stwierdził sceptycznie radny.

Burmistrz A. Jarzyński zwrócił się do radnego z pytaniem, jaką ma koncepcję
po trzecim nierozstrzygniętym przetargu, jako radny Rady Miejskiej jednocze-
śnie mając doświadczenie, jako prezes i osoba prowadząca działalność gospo-
darczą.

Radny M. Plewa  przypomniał, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje pytanie.
Czy w efekcie  przejęcia budynków przez Ciepłownię Miejską te 530 tys.  zł,
o których mówił Burmistrz będzie przekazane Gminie?

Burmistrz A. Jarzyński odpowiedział, że te pieniądze z budżetu województwa
mazowieckiego do budżetu gminy na pewno zostaną przekazane.

Odpowiadając na pytanie Burmistrza radny M. Plewa odparł, że sprawy bizne-
sowe traktuje prosto. Jeśli jest coś niepotrzebne, zbędne i przynosi koszty to on
sprzedaje a z uzyskanych z tego tytułu pieniędzy pokrywa straty i zamyka temat.

Ad. 16.
Przewod. obrad poinformowała o pismach, które wpłynęły do RM:
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- pismo Lokalnej Grupy Działania „Na Piaskowcu” informujące o uchwalonej
składce członkowskiej na 2014 rok. 

Ad.17. 
Przewod. obrad poinformowała, że w BRM są projekty, z którymi radni mogą
się zapoznać:
- Zarząd „Wodociągi i Kanalizacja” Sp. z o.o. w Szydłowcu przekazał wnio-

sek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego
odprowadzania ścieków na okres od 1 kwietnia 2014 r. do 31 marca 2015 r.

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego obszaru sołectwa Szydłówek I i Szydłówek II – gmina
Szydłowiec.

Wiceprzewod. L. Jakubowski  poinformował, że w naszym punkcie Miejskiej
Informacji Turystycznej przy Rynku Wielkim można nabyć m.in. widokówki,
materiały promocyjne i różne gadżety jak kubeczki czy plakietki. Namawiał do
nabywania ich, jako upominków dla znajomych i tym samym do promowania
Szydłowca.

Radny  W.  Cieloch zwrócił  się  do  przewodniczącej  o  to,  aby  plany  pracy
i sprawozdania  komisji  w  formie  pisemnej  były  radnym  dostarczone  gdyż
zostało to szybko odczytane i trudno było zapamiętać szczegóły.

Przewod. obrad poinformowała, że zatwierdzone przez Radę Miejską na sesji
sprawozdania  i  plany  pracy  komisji  na  rok  2014  zostaną  skserowane
i dostarczone radnym.

Ad.18.
Na tym porządek XXXVI sesji został wyczerpany.

Przewod.  obrad zamknęła  obrady  wypowiadając  formułę  „Wysoka  Rado,
zamykam XXXVI sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu”

Czas trwania sesji od godz. 1000 do godz. 1230

Rada podjęła uchwały od Nr 222 do Nr 225/XXXVI/14 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak.

 Protokołowała: Przewodnicząca obrad:
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Krystyna 
Jachowska- Sadura  Krystyna Bednarczyk
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